

Minutes of the "Extraordinary General Assembly" Meeting of MEEZA QSTP - L.L.C (Public) 2nd Session - 14 December 2025

محضر اجتماع الجمعية العمومية غير العاديه لشركة ميـزة كيو اس تى بى ذ.م.م (عامة) الاجتماع الثانى المنعقد في 14 ديسمبر 2025

The Extraordinary General Assembly of MEEZA QSTP L.L.C. (Public) held its second meeting on 14 December 2025, following the adjournment of the Extraordinary General Assembly convened for the first time on Sunday, 07 December 2025 due to incomplete guorum as required under Article 64 of the Company's Articles of Association. The meeting was held at 3:00 pm via visual communication means ("ZOOM" application).

عقدت الجمعية العمومية "غير العادية" لشركة ميزة كيو اس تي بى ذ.م.م (عامة) اجتماعها الثاني بتاريخ 14ديسمبر 2025 وذلك في تمام الساعة الـ 3:00 عصراً عبر وسائل الاتصال المرئي "تطبيق

The meeting was chaired by HE Sheikh/ Hamad bin Abdullah Al Thani - Chairman of the Board (the 'Chairman'), and attended by the following Board members:

وقد ترأس الاجتماع سعادة الشيخ/ حمد بن عبد الله آل ثاني__ رئيس مجلس الادارة ("الرئيس")، بحضور بعض أعضاء مجلس الإدارة التالية أسماؤهم:

First: The Board Members,

Dr. Hessa Sultan Al Jaber- Vise Chairman

Mr. Faleh Mohammed Al-Nasr- Board Member

Dr. Saif Mohammed Al Kuwari- Board Member

Mr. Mohamed Ali Al Ghaithani- Board Member "the Employees Representative "and the Chief Executive Officer of the Company

Second: Representative of Qatar Science and Technology Park:

Mr. Ahmed Salem Al-Enazi — Director of Operations

أولاً: السَّادة اعضاء محلس الادارة، وهم:

السيدة/ د. حصة سلطان الجابر – نائب رئيس مجلس الادارة

السيد/ فالح محمد حمد النصر – عضو مجلس الادارة

السيد/ د. سيف محمد الكوارى – عضو مجلس الادارة

السيد/ محمد علي الغيثاني–عضو مجلس الادارة "ممثل الموظفين" والرئيس التنفيذي للشركة.

ثانياً: ممثل واحة قطر للعلوم والتكنولوجيا:

السيد/ أحمد سالم العنزى – مدير إدارة العمليات

"(PwC) ":

Mr. Mark Menton - Partner

Mr. Waleed Tahtamouni - Partner Licence No.370"

Mr. Mohammed Jbarah - Senior Associate

Ms. Maricar Benitez - Senior Manager

of the shareholders, audited the votes, and ensured the validity of the meeting invitation.

ثالثاً: مدقق الحسابات الخارجي"برايس وتر هاوس كوبرز Third: External Auditor Price Waterhouse Coopers :" (PwC)"

السيد/ مارك منتون – شريك السيد/ وليد تهتمونى – شريك "ترخيص رقم 370" السيد/ محمد جباره– مستشار أول السيدة/ ماريكار بينيتز – مدير تنفيذي اول

وقد قام السيد/ وليد تهتموني بإثبات حضور السّادة المساهمين Mr. Waleed Tahtamouni confirmed the attendance وتدقيق الاصوات والتأكد من صحة الدعوة للاجتماع.

Fourth: Alpha Omega Company:

of Alpha Omega Company, and he registered the attendance of the shareholders via "ZOOM".

Mr. Nader Al-Sous attended as a representative حضر السيد نادر الصوص ممثلاً لشركة ألفا أوميجا والذي قام بتسجيل حضور المساهمين عبر تطبيق" ZOOM".

YOUR IT ADVANTAGE

MEEZA QSTP-LLC (Public) CR. STP008 Share Capital QAR 648,980,000 Address QSTP Free Zone, Zone 51, Street 2322, Building 115, Unit 204, P.O. Box 892, Doha - Qatar T +974 4004 0000 F +974 4004 0004 E info@meeza.net www.meeza.net



رابعاً: شركة ألفا أوميحاً :



Assembly meeting:

The Chairman of the meeting, invited the External Auditor, PricewaterhouseCoopers (PwC) to confirm the quorum of the meeting.

The External Auditor, Mr. Waleed Tahtamouni representing (PwC), announced that the legal quorum for the Extraordinary General Assembly meeting was met. The number of shares represented at the meeting was 34,224,006 shares representing 51.5% of the total company shares of 648,980,000 shares. Accordingly, the quorum for the Extraordinary General Assembly in its second meeting of 50% pursuant to paragraph 2 of Article 64 of the Articles of Association was attained and the meeting is therefore legally valid under the law and the Company's Articles of Association.

Appointment of the meeting rapporteur:

The Chairman of the meeting suggested to nominate Mrs. Ruba Salman Abu Yousef, as secretary of the meeting, and the shareholders approved the appointment.

Welcome Note and Agenda of the EGA

The Chairman of the meeting welcomed all the attendees. includina the shareholders. representative of the Qatar Science and Technology Park, and the External Auditor. The agenda was read, as published in the official newspapers and on the company's website and it consisted of a single item: Amending the Articles of Association in the following items:

- Definitions section.
- in Articles 6 and 28.

نصاب الحضور وقانونية اجتماع الجمعية العمومية غير Quorum and legality of the Extraordinary General العادية:

دعا رئيس الاجتماع السادة/ برايس ووترهاوس كوبرز (PwC) مراقب الحسابات الخارجي للاعلان عن النصاب القانوني للجمعية العمومية غير العادية.

أعلن مراقب الحسابات الخارجي، السيد/ وليد تهتموني ممثل (PwC) عن اكتمال النصاب القانوني لاجتماع الجمعية العمومية غير العادية، حيث بلغ عدد أسهم الحضور 334,224,006 سهماً والذي يشكل ما نسبته 51.5% من مجموع اسهم الشركة البائغة "648,980,000 سهماً".

وبالتالي فإن النصاب القانوني لحضور الجمعية العمومية غير العادية في اجتماعها الثاني والبالغ 50% من مجموع أسهم الشركة عملاً بالفقرة الثانية من المادة 64 من النظام الاساسي قد تحقق واكتمل.

تعيين مقرّر الاحتماع:

اقترح رئيس الاجتماع تعيين أمين سرّ مجلس الادارة، السيدة/ رُبا سلمان أبويوسف مقرراً لاجتماع الجمعية العمومية، وقد وافق المساهمون على ذلك.

الكلمة الترحيبية وحدول أعمال الحمعية العمومية غير <u>العاديه</u>

رحُب رئيس الاجتماع بجميع الحضور من السَّادة المساهمين وبممثل واحة قطر للعلوم والتكنولوجيا وبمراقب الحسابات الخارجين، وتلا جدول الأعمال المنشور في الصحف الرسمية وفي الموقع الإلكتروني للشركة الذي يتضمن البند الوحيد التالي:

تعديل النظام الاساسى للشركة في الامور التانية؛

- التعايفات،
- المادتين رقم 6 و 28.



The Chairman explained that the founding shareholder "Qatar Foundation for Education, Sciences and Community Development" ("QF") requested the change of the name of the holder of its shares in the Company to its financial arm "Qatar Foundation Endowment (W.L.L.), wholly owned by Qatar Foundation" ("QFE"), and that this change does not amount to a sale or transfer of shares but merely constitutes a book entry change since the ultimate beneficial owner will remain Qatar Foundation via its Endowment (QFE) which require Article of association modifications as presented.

أوضح الرئيس أن المساهم المؤسس "مؤسسة قطر للتربية والعلوم وتنمية المجتمع" طلبت نقل قيد أسهمها في الشركة الى "شركة صندوق مؤسسة قطر (ذ.م.م.) المملوكة بالكامل من قبل مؤسسة قطر" ، وأن عملية نقل القيد هي بمثابة تعديل في قيود الشركة فحسب، وليست بيعاً أو نقلاً لملكية الاسهم والتي يبقى مالكها النهائي مؤسسة قطر مما يتطلب بعض التعديلات كما تم عرضة.

The Chairman opened the floor to the shareholders for discussion after presenting the required amendments to the Articles, and no question was raised.

Accordingly, the General Assembly unanimously approved the amendments to the Articles of Association without any objection (attached to these minutes and made part hereof).

The Chairman requested approval of the amended item in Article 28 (page 19) as worded in the Arabic text, and the adoption of the same order of names in both the Arabic and English versions, such that the name of Dr. Hessa Sultan Al Jaber is listed immediately after the name of the Chairman, and the name of Board member Mr. Mohamed Ali AlGhaithani is listed at the end of the list, so that the order of names is identical in both languages.

The Assembly entrusted the Board of Directors or its representatives to complete the necessary legal steps to incorporate the amendments in the Articles of Association and any required procedure as necessary.

Finally, the Chairman of the meeting thanked the attendees for their participation and presence, the Chairman announced the closure of the Extraordinary General Assembly Meeting at 3:15 pm.

Signatories:

Chairman of the EGA Meeting:

Hamad bin Abdullah Al Thani Chairman of Board of Directors Meeting Rapporteur:

Ruba Abu Yousef Board of Directors Secretary فتح الرئيس باب النقاش أمام المساهمين بعد أن استعرض التعديلات المطلوبة على النظام الاساسى ولم يسجل اى سؤال.

وعليه، صادقت الجمعية العمومية بالإجماع على التعديلات المطلوبة للنظام الاساسي للشركة بدون أي اعتراض " مرفق طيه التعديلات المطلوبة".

طلب الرئيس المصادقة على البند المعدل في المادة 28 (صفحة 19) كما ورد باللغة العربية، واعتماد ترتيب الاسماء ذاته في اللغتين العربية والانجليزية بحيث تتم اعادة ترتيب الاســماء في الجانب الانجليزي بادراج اسـم د. حصة سلطان الجابر مباشرة بعد السم رئيس المجلس واسم عضو المجلس السيد/ محمد علي الغيثاني في ختام لائحة الاسماء، ليتطابق ترتيب الاسماء باللغتين.

كما كلغت الجمعية العمومية مجلس الادارة أو من يمثله بإجراء المقتضى القانوني لإدراج التعديلات في النظام الاساسي وفقاً للأصول المعمول بها وما يتبعها من إجراءات لازمة.

ختاماً، شكر رئيس الاجتماع الحضور على مشاركتهم وحضورهم، وأعلن انتهاء الاجتماع ورفعت الجلسة في تمام الساعه الـ 3.15 عصراً.

> <u>الموقعيّن</u>: رئيس الاجتماع:

حمد بن عبد الله آل ثاني رئيس مجلس الادارة مقرّر الاجتماع:

رُبا أبويوسف أمين سر مجلس الادارة



Waleed Tahtamouni - Partner of Price Waterhouse Coopers company's Eexternal Auditor

PRICINA ! RHOUSE COPERS - Datar Brauch

وليد تهمتموني- شَريك عن شركة برايس وتر هاوس كوبرز" PwC), هدقق كشكابات (PwC), هاوس كوبرز" الشركة الخارجي (Opha, State of Qatar) الشركة الخارجي

Vote Counters:

Nader Al Sous Alpha Omega Co. جامعي الأصوات:

نادر الصوص شركة ألفا أوميغا